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Secretarieel Jaarverslag 2018 

Voorwoord 

 

Beste lezer, 

Het heeft de Student Advies Commissie Groningen in 2018 niet mogen ontbreken aan zowel 

hoogtepunten als spannende uitdagingen. Jaarlijks worden de belangrijkste momenten samengevat in 

het document dat nu voor u ligt; het secretarieel jaarverslag. Ten eerste: ieder jaar is uniek, maar het 

jaar 2018 is er toch wel één met een gouden randje. Het is het jaar waarin we hebben gevierd dat de 

SAC inmiddels vijf jaar mag bestaan. De activiteiten die gepaard zijn gegaan met de viering van ons 

lustrum, waar later in dit document aandacht aan zal worden besteed, hebben ons jaar verrijkt. Na 

intensief bezig te zijn geweest met terugblikken op de afgelopen jaren hebben wij ontzettend veel 

energie  om onze koers door te zetten en kijken we uit naar het volgende lustrum.  

Ten tweede: naast de prachtige mijlpaal van ons vijfjarig bestaan blijven we groeien en doorstromen. 

Dit doen we op het gebied van kennis en ervaring, het uitbreiden van ons netwerk, maar ook op het 

gebied van mensen. Maar liefst zeven nieuwe studentadviseurs hebben zich bij ons team aangesloten. 

In juni konden Floor Hartveld, Rogier Meerlo en Damin Booiman zich studentadviseur gaan noemen 

en in december hebben Floor Kortman, Ann Lankhorst, Tom Kloos en Nils Bruinsma ons team versterkt. 

Met nieuwe inzichten en interesses kunnen wij de soort projecten binnen ons werkveld verbreden en 

hebben we een goede bezetting voor nieuwe innovatieve mogelijkheden. Daarnaast hebben een 

aantal studentadviseurs hun periode bij de SAC achter zich gelaten. Roelof Koudenburg, Marije 

Kootstra, Johnno Kuipers, Fabian Kruiper, Hessel Engbrenghof, Jesse Zwiers en Jesse Wermelink. 

Ten derde streven we natuurlijk ook naar continuïteit. We zijn dankbaar voor onze sterke relatie met 

onze partners Groningen Bereikbaar en de Rijksuniversiteit Groningen. Wij hebben dit jaar een aantal 

mooie projecten mogen uitvoeren. De expertise en het netwerk van onze partners is hierbij erg 

waardevol en wij verwachten dat het de SAC een meerwaarde kan bieden in de toekomst. Nieuwe 

projecten, zoals te lezen is in dit jaarverslag, hebben ons dit jaar uitgedaagd. Dat vereist voldoende 

interne kennis en een team waarop je kan bouwen. Dit jaar stond onder andere in het teken van 

investeren in het team en haar mogelijkheden, wat heeft geresulteerd in nieuwe manieren om van 

elkaar te kunnen leren tijdens teambuildingactiviteiten, en elkaar beter te leren kennen tijdens onze 

maandelijkse borrels. Echter, niet alleen een sterk intern team wordt gestimuleerd. Dit jaar hebben wij 

ons volop verdiept in de wereld van acquisitie en intermediaire activiteiten waarbij wij ons netwerk 

hebben kunnen uitbreiden.  

Een spannende uitdaging dit jaar was het overgeven van de bestuurlijke taken en de dagelijkse 

organisatie aan de nieuwe lichting. De zoektocht naar een nieuwe voorzitter is succesvol volbracht. 

Jesse Zwiers heeft het stokje overgegeven aan interim-voorzitter Jurgen, die zijn goed volbrachte 

functie als tijdelijk voorzitter in februari mag overdragen aan Tobias Deelstra. Ook de bestuurlijke 

taken van de intern coördinator, destijds ingevuld door Jesse Wermelink, zijn in september 

overgedragen aan nieuw studentadviseur Damin Booiman. Veronique Rietman zal haar functie als 

penningsmeester voortzetten.  
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Vijf jaar SAC betekent vijf jaar aan opgebouwde kennis, ervaring en verschillende studentadviseurs met 

verschillende visies die de SAC als team hebben gebracht tot waar we nu staan. Ons rest niets meer 

dan die koers door te zetten om als hét studentenadviesbureau voor ruimtelijke vraagstukken het 

verschil te mogen maken. We hopen op een mooi 2019 met veel interessante projecten en vruchtbare 

samenwerkingen. Veel leesplezier! 

Januari 2019, 

Het bestuur en projectbureau van de Stichting Student Advies Commissie Groningen 
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Thematisch overzicht 

 

Doorstroom studentadviseurs 

Afscheid studentadviseurs 

Dit jaar hebben vijf studentadviseurs ons verlaten voor nieuwe uitdagingen binnen ons werkveld. 

Roelof Koudenburg wist zich met zijn juridische achtergrond bij de SAC te onderscheiden en heeft zich 

ingezet in verschillende projecten. Hij nam als trouw collega afscheid bij de SAC en ging voor zijn studie 

Technische Planologie naar Sydney, om vervolgens zijn studieloopbaan voort te zetten in Amsterdam. 

Marije Kootstra, een gedreven studentadviseur vooral binnen verscheidene GIS projecten, heeft in 

september afscheid genomen van de SAC en loopt nu stage bij GEON BV. Johnno Kuipers neemt na 

anderhalf jaar afscheid bij de SAC. Na actief te zijn geweest in diverse projecten, gaat hij verder bij 

Witteveen+Bos waar hij helemaal zijn draai heeft gevonden. Fabian Kruiper ging na bijna 2,5 jaar bij 

de SAC weg en is inmiddels aan de slag gegaan bij Royal Haskoning als adviseur op het gebied van 

energietransitie. Organisatietalenten Jesse Zwiers (oud-voorzitter), Jesse Wermelink (oud-intern 

coördinator) en Hessel Engbrenghof (oud-penningmeester) hebben dit jaar ook afscheid genomen bij 

de SAC. Na alle drie ongeveer 2,5 jaar actief te zijn geweest zowel binnen projecten als binnen het 

management heeft Hessel zijn passie gevonden bij Provincie Fryslan waar hij met veel plezier als 

trainee werkt binnen infrastructuurprojecten. Jesse Wermelink oriënteert zich op een nieuwe 

uitdaging binnen zijn vakgebied Economische Geografie en Jesse Zwiers weet inmiddels een prachtige 

taak uit te voeren als junior-adviseur bij Arcadis.  

 

Komst nieuwe studentadviseurs 

Hoewel een aantal toppers ons 

team heeft verlaten bestaat er 

een gezonde doorstroom en 

hebben zeven 

studentadviseurs ons team 

weer mogen aanvullen.  

In juni hebben Floor Hartveld, 

Rogier Meerlo en Damin 

Booiman zich aangesloten bij 

de SAC. Floor en Damin 

studeren beiden Technische 

Planologie en Rogier Meerlo 

haalt ons gemiddelde aan 

technische kennis flink 

omhoog door zijn studie GIMA (Utrecht). In december hebben nog eens vier enthousiastelingen ons 

team versterkt. Ann Lankhorst en Tom Kloos, beiden enthousiaste pre-masterstudenten Socio-Spatial 

Planning RUG en Floor Kortman en Nils Bruinsma, beiden student Technische Planologie aan de RUG 
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De SAC bestaat 5 jaar! 
In het kader van ons vijfjarig jubileum hebben we verscheidene activiteiten georganiseerd om het 

lustrum zowel binnen het team als naar ons netwerk een mooi plekje te geven! 

Lustrumreis 13 tot en met 15 april  

In het kader van ons vijfjarig jubileum zijn we 

van 13 tot en met 15 april 2018 een lustrumreis 

naar Hamburg geweest. Jurgen Jaakke, Johnno 

Kuipers, Roelof Koudenburg en Marije Kootstra 

hebben hun best gedaan om een prachtig 

weekend te organiseren. Dat is zeker gelukt: 

Hamburg is geknipt voor ons als planologen en 

geografen door het vele bekijks op het gebied 

van historie en stedelijke ontwikkeling! We zijn 

we dan ook flink bezig geweest met de 

omgeving verkennen. Dat begon al bij een 

mooie tour door Speicherstadt en HafenCity. 

Ook was er ruimte voor veel gezelligheid en elkaar beter leren kennen. Samen uit eten gaan en een 

bezoekje aan een chocoladefabriek droeg daar zeker aan bij. Al met al een prachtig weekend voor 

herhaling vatbaar! 

 

Netwerkborrel Pronk 

Donderdag 31 mei was het tijd 

om de viering van ons vijfjarig 

bestaan ook te vieren met ons 

netwerk. De dag begon bij 

Provinciehuis Groningen waar 

de oprichters van de SAC; 

Jasper Homrighausen, Luuk 

van Dijk, Robin Neef en Klaas 

Hommes, twee interessante 

workshops verzorgden voor 

alle {!/ΩŜǊǎ ƻƳ ŘŜ ǇŜǊǎƻƻƴƭƛƧƪŜ ŘǊƛƧŦǾŜǊŜƴ Ŝƴ ŘŜ ǿŀŀǊŘŜ Ǿŀƴ het verkrijgen van ervaring als 

studentadviseur bij de SAC eens uit te lichten. Vervolgens hebben we de middag doorgezet in Stads-

en Terrascafé Pronk, waar we samen met ons warme netwerk hebben genoten van een netwerkborrel 

waar de geschiedenis van de SAC in verschillende fases is doorlopen. Een prachtige manier om 

iedereen ook op deze manier te mogen bedanken voor de afgelopen vijf jaar en de komende vijf jaar 

in te luiden!  
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Lustrumevenement ΨaƻōƛƭƛǘŜƛǘ ƛƴ bŜŘŜǊƭŀƴŘΥ ƎǊŜƴȊŜƴ ŀŀƴ ŜŦŦƛŎƛšƴǘƛŜΚΩ 

Vervolgens stond op 23 november het laatste onderdeel van de lustrumactiviteiten op de agenda. Een 

lustrumevenement georganiseerd in de Remonstrantse kerk met als onderwŜǊǇ ΨaƻōƛƭƛǘŜƛǘ ƛƴ 

Nederland: Grenzen aan efficiëntie?ΩΦ 5ƛǘ ƻƴŘŜǊǿŜǊǇ ǿŜǊŘ ƻǇ ǾŜǊǎŎƘƛƭƭŜƴŘŜ ƳŀƴƛŜǊŜƴ ōŜƭƛŎƘǘ ƛƴ een 

zeer geslaagde lezing door de heer Mark Frequin, directeur-generaal Mobiliteit van Nederland. Ook 

werden verschillende stellingen behandeld tijdens de paneldiscussie met panelleden Jos Arts 

(hoogleraar aan de RUG), Wilko Huyink (directeur Groningen Bereikbaar), Casper van Maastricht 

(student Environmental and Infrastructure Planning) en de spreker van het evenement Mark Frequin. 

De dag werd afgesloten door een gezellige netwerkborrel waarin we elkaar konden ontmoeten en 

konden napraten over het onderwerp. Al met al hebben de lustrumactiviteiten bijgedragen aan een 

prachtige viering van ons vijfjarig jubileum en bedanken wij iedereen die hier hun steentje aan hebben 

bijgedragen!  
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Kennis en acquisitiesessie 
 

Om onze interne kennis op peil te houden hebben we besloten dit jaar meer te investeren in van elkaar 

leren. Daarvoor zijn de zogenaamde kennissessies in het leven geroepen. Vooraf zijn een aantal 

themaΩs opgesomd waar we als de SAC belang bij hebben tijdens het uitvoeren van projecten. Op basis 

van deze onderwerpen wordt maandelijks een sessie voorbereid door twee van onze studentadviseurs 

waarin zij hun kennis zullen delen met de andere SA/ΩŜǊǎΦ 

Hanneke en Veronique als ware ondernemers! 

 

Ondernemerschap is iets wat we vaak 

tegenkomen in ons werkveld. Hoe uit 

ondernemerschap zich in praktijk en 

hoe werkt een ondernemersplan? 

Tijdens deze kennissessie op 12 

ƻƪǘƻōŜǊ ƎŀǾŜƴ ƻƴȊŜ {!/ΩŜǊǎ 

Veronique Rietman en Hanneke 

Koedijk ons nieuwe inzichten in de 

wereld van ondernemen. Na het 

introduceren van het onderwerp en 

verschillende bedrijfsvormen en werkwijzen gingen wij zelf aan de slag met een fictieve case. Bedenk 

een bedrijfsstrategie en verwerk de ins and outs in een globaal ondernemersplan! 

 

Acquistiesessie Groene Ruimte 

Op 5 december gaven Damin Booiman en Floor Hartveld een interessante acquisitiesessie omtrent de 

groene ruimte. Wegens groeiende interesse in de groene ruimte binnen de nieuwe bezetting, vinden 

we het belangrijk aandacht te besteden aan projecten binnen dit domein. Floor en Damin hebben ons 

verschillende bestaande cases en mogelijke projecten laten zien. Daarnaast zijn we allen binnen 

verschillende aspecten van de groene ruimte op zoek gegaan naar huidige vraagstukken die aandacht 

verdienen. Een mooi initiatief om nieuwe acquisitie en projectmogelijkheden te onderzoeken! 
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Skillsessie Peter Edward Boer 

Iedere onderneming in wat voor vorm dan 

ook heeft baat bij een sterke missie en visie. 

hƻƪ ōƛƧ ƻƴǎ ǎǇŜƭŜƴ ŘŜ ǾǊŀƎŜƴ ΨǿƛŜ ȊƛƧƴ ǿƛƧ ŀƭǎ 

de SAC?Ω Ŝƴ ΨǿŀŀǊƻƳ ŘƻŜƴ ǿƛƧ ǿŀǘ ǿƛƧ ŘƻŜƴΚΩ 

een rol in de manier waarop wij te werk gaan. 

Het beantwoorden van deze vragen lijkt 

misschien simpel, maar daar komt toch veel 

nadenken en sparren bij aan te pas!  

Op 7 september begeleidde helpende hand 

Peter Edward Boer ons gedurende een 

interessante sessie over dit onderwerp. Het 

doel van deze sessie was onze verschillende gedachtegangen bij één te krijgen en zo onze visie en 

ƳƛǎǎƛŜ ƻǇ ȊƻΩƴ ƳŀƴƛŜǊ ǘŜ ƘŜǊŦƻǊƳǳƭŜǊŜƴ Řŀǘ ƘŜǘ Ǉŀǎǘ ōƛƧ ŘŜ ƘǳƛŘƛƎŜ organisatie. Ook heeft Peter Edward 

ons interessante achtergrondinformatie als stof tot nadenken aangereikt voor een goedlopende 

organisatie. Al met al een zeer vruchtbare sessie!  

 

Bedrijfsbezoek RHDHV 

Op 11 januari 2019 heeft de SAC een 

bedrijfsbezoek bij RoyalHaskoningDHV (RHDHV) 

ƳƻƎŜƴ ōƛƧǿƻƴŜƴΦ !ƭǳƳƴƛ {!/ΩŜǊǎ WŀǎǇŜǊ 

Homrighausen en Fabian Kruiper werken bij 

RHDHV en hebben gedeeld hoe zij de stap van de 

SAC naar het bedrijfsleven en het werken bij 

RHDHV ervaren.  

Leermomenten mochten ook zeker niet 

ontbreken. Zo hebben wij bekeken hoe de wereld 

van watermanagement is ingericht bij RHDHV en 

zijn we zelf ook productief bezig geweest tijdens 

een leerzame sessie over de communicatieve vaardigheden van een adviseur. Hier kwamen met name 

de kunst van netwerken van acquisitie volop naar voren. De dag werd afgesloten met een leuke borrel, 

ŀƭǎ ƳƻƳŜƴǘ ƻƳ ƴƻƎ ǿŀǘ ǾǊŀƎŜƴ ǘŜ ǎǘŜƭƭŜƴ Ŝƴ ƳŜǘ ȊΩƴ ŀƭƭŜƴ ǇǊŜǘǘƛƎ ƘŜǘ ǿŜŜƪŜƴŘ ƛƴ ǘŜ ƎŀŀƴΗ 

 

Wisseling bestuur 
De SAC is een transparante organisatie, maar sturing vanuit een dagelijks bestuur is noodzakelijk. In 

2018 stond de SAC voor een flinke transitie. De bestuurlijke taken moesten worden overgegeven aan 

een nieuwe generatieΣ ƳŀŀǊ ƳŜǘ ǾŜŜƭ ǾŜǊǎŎƘƛƭƭŜƴŘŜ ŀƎŜƴŘŀΩǎ Ŝƴ ǎǘǳŘƛŜǇƭŀƴƴen bleek dit een proces 

van passen en meten. Veronique Rietman heeft in april 2018 het stokje als secretaris & 

penningmeester mogen overnemen van Hessel Engbrenghof. Jesse Wermelink heeft zijn functie als 
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intern coördinator in september 2018 

overgedragen aan Damin Booiman. Jurgen 

Jaakke heeft de voorzitterstaken als 

interim-voorzitter op zich genomen voor 

de zomervakantie. Jurgen zich goed te 

vinden met deze tijdelijke rol in verband 

met een stage op korte termijn. In februari 

zal daarom Tobias Deelstra het 

voorzitterschap op zich gaan nemen, 

waarmee het bestuur officieel weer rond 

is! 

 

 

Nieuwe website 
Als bereikbaarheid iets is waar we voor 

staan, dan hoort de online 

bereikbaarheid daar ook zeker bij. We 

vinden het belangrijk dat we als stichting 

delen wat onze activiteiten zijn en vinden 

het daarnaast natuurlijk ook leuk om 

dagelijks contact te houden met het 

netwerk. Wekelijks houden we daarom 

onze volgers op social media en onze 

bezoekers van de website op de hoogte 

van de laatste ontwikkelingen bij de SAC. 

Daar hoort ook een website aan die up-

to-date is met de huidige organisatie. 

Hoewel de oude website goed functioneerde, hebben we gezamenlijk besloten dat de website een 

nieuw jasje verdiend. Daarom is er in september en oktober gewerkt aan een nieuwe website en het 

resultaat mag er zijn! Op deze nieuwe website is onder andere een selectie van onze projecten te 

vinden, een overzicht van al onze studentadviseurs en uitgebreide informatie over wie we zijn, hoe de 

SAC is ontstaan en waarom we doen wat we doen! Mocht u de nieuwe website nog niet hebben 

bezocht, neem dan vooral eens een kijkje op www.sacgroningen.nl! 

 

 

  


